
Protokół Nr 56/23 
z posiedzenia Komisji 
Budżetu i Finansów 

w dniu 30 marca 2023 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4t JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 09.05. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Informacja nt. harmonogramu poszczególnych inwestycji wraz z ostatecznym 

zakresem robót z Rządowego Programu Polski Ładu. 

2. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej za rok 2022. 

3. Zaopiniowanie uchwał w sprawach : 

> przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej związanych 

z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 2024 i 2025, 

> określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz 

ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2023, 

> uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok, 

> uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2032. 

4. Przyjęcie informacji Powiatowego Rzecznika Konsumentów. 

5. Sprawy wniesione. 

6. Zakończenie 
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Ad. 1. 

E. Eckert przedstawił inwestycje drogowe wraz z zakresem robót , kosztami oraz 

zakładanym terminem realizacji. ( zał. nr 1). Szczegółowo omówił 13 wskazanych zadań 

inwestycyjnych. 

Radna A. Seydak opuściła posiedzenie Komisji o godz. 9.30. 

D. Szymańczak odniosła się do planowanych inwestycji związanych z wnioskami złożonymi 

w ramach Rządowego Programu Polski Ład ( zał. nr 2). 

Przewodniczący Komisji zapytał o dofinansowanie tzw. „zadań leśnych". 

M. Masilkin Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że wskazany jest kredyt który był ujęty nie 

przewiduje się zwiększenia. Część środków pochodzi z partycypacji gmin. 

Radny I. Balcer zapytał o planowaną modernizację drogi w Nowym Dworze. Czy planowana 

jest budowa ścieżki rowerowej. 

E. Eckert Dyrektor Zarządu Drogowego odpowiedział, że przewidziana jest budowa 

drogi rowerowej. Od ogródków działkowych do Nowego Dworu. 

Radna B. Bury odniosła się do likwidacji barier architektonicznych w budynku urzędu. 

Wskazała, że brak jest takich propozycji w harmonogramie prac. 

Wicestarosta A. Marach przyznał, że urząd powinien być wyposażony w windę. Powiat 

wygraliśmy grant na dostosowaniem obiektu urzędu pod kątem osób niedowidzących. 

Ad. 2. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do protokołu. ( zał. nr 3). 

Ad. 3. 

Katarzyna Niepiekło-Theil przedstawiła projekt uchwały w sprawie przejęcia niektórych 

zadań z zakresu administracji rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w latach 2023, 

2024 i 2025. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie przy 3 głosach „za" . 

E. Maziarz- Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych 

środków na rok 2023. 

Zapytała o refundację pielucho-majtek. Zwróciła uwagę na znaczny wzrost tej odpłatności. 

E. Maziarz- Rudnik przedstawiła informację nt. rozdzielenia środków. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie przy 3 głosach „za" . 

Małgorzata Masilkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2023 rok. 
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Radna I. Sikorska zastanawiała się nad wysokością deklarowanych środków z gmin do 

realizowanych inwestycji. 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu w poniedziałek wystosujemy pisma do gmin. Deklarację 

swoją potwierdziła gmina Kamień Kraj. Deklaracje gmin podtrzymywane są na 

organizowanych Konwentach. Dochody mogą być w założeniach ale nie trzeba ich 

wykonywać. 

Radny M. Chart zapytał, czy jest konieczność wprowadzenia tych dochodów z gmin jeśli 

jeszcze nie ma na to zgody z organu uchwałodawcze go gminy. Czy w przypadku braku 

środków inwestycje te będą realizowane? 

M. Masiłkin Skarbnik Powiatu wyjaśniła, że brak wprowadzenia spowodowałby 

konieczność zwiększenia deficytu. 

Wicestarosta A. Marach mamy deklaracje ustne , jedynym dokumentem jest uchwała rady. 

Na propozycję radnych wniesione zostały poprawki-wykreślenie udziału gmin w 

inwestycjach. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie przy 3 głosach „za" . 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2032. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie przy 3 głosach „za" . 

Ad. 4. 

Katarzyna Niepiekło-Theil przedstawiła informacje Powiatowego Rzecznika Konsumentów 

(zał. nr 4). 

Ad. 5. 

Spraw wniesionych nie było . 

Ad. 6. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji o 11.01. 

Biur;! 
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